
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

RESUM DE LA SESSIÓ DEL CONSELL 
DE BARRI DE VALLBONA 

 
 

Data: dimecres, 8 de juny de 2016 
Lloc:  Casal de barri de Vallbona 
Hora inici: 19.00 h. 
Hora de finalització: 21.15 h. 
 
ASSISTENTS: 
 
Presideix la mesa la regidora de Nou Barris, Janet Sanz, a qui acompanyen el president del 
Consell de Barri, Manuel Cubero, el conseller tècnic, Carlos Izquierdo, la gerent del districte, 
Gemma Arau, i  Màrius Comorera, tècnic del districte,  qui pren nota de la sessió.  També es 
compta amb la presència del Sr. Josep Mencion, representant de TMB. Entre el públic són 
presents els consellers Félix Cogolludo (C’s), Javier Barreña (PP), Núria Gaig (PSC) , Xavier Fillol 
(CiU) i Joaquim Sangrà (ERC). 
50 persones de públic, entre les quals representants de les entitats AMPA Ciutat Comtal, Ass. 
Jubilats i Gent Gran de Vallbona, AV Vallbona-Rec Comtal, Club Racing Vallbona, Dones Actives 
de Vallbona i Publicació El Rec. 
 

 
ORDRE DEL DIA 
 
  
1. Repàs de temes pendents (obres, etc.)  
2. Afectacions de la línia de bus 97  
3. Mesures del PAM/PAD a Vallbona  
4. Precs i preguntes  
 
PUNTS TRACTATS 
 

 

 El representant de TMB, Josep Mencion, presenta una proposta de canvi de 
recorregut de la línia 97, tornant a l’antic itinerari per la rotonda de la C-52 i 
reemprenent l’antic horari nemotècnic de pas a les hores en punt i a les mitges 
hores. La proposta (que seria d’aplicació a final del mes de juny) és acollida amb 
satisfacció pels assistents, alguns dels quals plantegen la possibilitat d’augmentar 
la freqüència de la línia així com d’allargar-ne l’itinerari fins la Sagrera a la qual 
cosa l’equip de govern contesta que estudiarà la proposta. 
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 La regidora Janet Sanz exposa algunes de les línies d’actuació del govern 
municipal que tindran incidència al barri i desvela alguns temes d’interés pel 
barri que s’hi inclouran, a destacar: recuperació busos del barri en cap de 
setmana, gestió amb el Ministeri de Foment per al soterrament de les vies del 
tren, projecte de pacificació de l’Avinguda Meridiana i inclusió de Vallbona en els 
Plans de barri. També informa que s’ha sol·licitat a TMB que estudiï el retorn de 
la gestió i la prestació del servei de Bus de Nou Barris (línies 80, 81, 82 i 83), 
subrogant els treballadors de Sagalés en les mateixes condicions de conveni 
col·lectiu que té la plantilla de TMB, a partir de l’1 de gener de 2018. 

 
 

 La gerent Gemma Arau explica el procés de redacció del PAM/PAD (2016-2019) i 
en desgrana aquells elements de rellevància per al barri: urbanització del carrer 
Oristà, millora de la connectivitat amb Montcada, pla d’usos de la Granja del 
Ritz, revisió del Pla d’equipaments, millores en les zones infantils i creació de 
zones d’esbarjo per a gossos. 
 

 El conseller Manel Cubero fa un repàs a algunes actuacions que s’han fet 
darrerament, entre ells el canvi d’ubicació de la parada del bus al carrer Torrent 
de Tapioles i els contactes amb el Consorci del Besós, l’Ajuntament de Montcada 
i les entitats veïnals sobre manteniment i civisme al Rec Comtal. 

 
INTERVENCIONS DEL PÚBLIC 
 
 

Demandes/queixes/aportacions concretes: 
 
 

 Habilitació de l’accés a l’estació pel pont del Congost 

 Pacificació de la connectivitat amb Ciutat Meridiana per la C-52 

 Local per als joves 

 Definició d’un Pla per  a la millora de la part alta del barri: ampliació/construcció 
de voreres, enllumenat, soterrament de línies... Manteniment i neteja periòdica 
del caminet de Can Cuyàs 

 Pla d’usos i urbanístic per la granja del Ritz i entorns que inclogui el terreny 
ocupat per la nau industrial. 

 Demanda per ubicar jocs infantils al carrer Pierola 

 Sol.licitud d’instal.lació d’un castell per comptes de l’estany.  



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 Instal.lació de gàlibs als aparcaments de l’edifici de la UGT i del Camp de futbol 
per evitar l’aparcament de camions i les molèsties i brutícies que aquests 
generen. 

 Sol·licita l’endarreriment de la barrera de new jerseis al c/Oristà (al costat del 
Camp de futbol) per tal de crear una zona nova d’aparcament ja que els caps de 
setmana l’actual zona queda desbordada. 

 Arranjament paviment plaça 1er de maig i creació de zones d’ombra plantació 
d’arbres a la zona infantil de la mateixa plaça 

 Vorera carrer Orpí en mal estat 

 Valora  positivament desbrossament. 

 Desbrossament caminet de Can Cuyàs 

 Demanda que s’habiliti un aparcament  al carrer Oristà mentre durin les obres. 

 Arranjament llera occidental del Riu Besós i instal.lació de nova pasarel.la per 
vianats 

 Pla d’usos pel barracó de Can Ensenya 

 Construcció d’una nova escola Bressol al barri 

 Arranjament del “quitamiedos” a l’entrada al barri. 

 Pal telefònic inclinat a l’alçada de l’Avinguda Enzinar, 15. 
 
 
 
 


